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Onderwerp Opknapbeurt kadegebied

Betreft het een raadsvoorstet/raadsmededeting

in de cyctus?

Nee

Beteidsterrein omgeving

Portefeuittehouder Wethouder Lok

Schriftelijke vraag

De fractie van de VLP is uiteraard blij dat het kade gebied is aangepakt en opgeknapt. Hoewel dat natuurlijk
pas de laatste fase zou zijn van de ontwikkelingen binnen stadsoevers, heeft het College gelukkig niet gewacht

om er sneller iets moois van te maken, dan te wachten op alle andere ontwikkelingen.

Echter heeft de opknapbuurt, die inmiddels al weer enige tijd achter de rug is, ook een keerzijde. Zo is de

rijrichting deels aangepast, waardoor het verkeer vanaf de schuiven rechtsaf de Oostelijke Havendijk op moet

Helaas blijkt het verkeer(autogebruikers) dat niet of nauwelijks te doen en gaan ze dus gewoon rechtdoor de

Kade over, over de eenrichtingsweg.

Eveneens zijn de paaltjes weggehaald bij de Paterskerk, zodat het plein vol betrokken is bij de Kade en de

overige bestrating. Een prachtig gezicht, wat de laatste weken helaas nodeloos wordt gebruikt als

parkeerplaats van gasten van de naastgelegen loungebar.

Die daar overigens niet alleen parkeren, maar ook veel lawaai maken bij het wegrijden, aanrijden of als ze in

hun auto blijven zitten en bijvoorbeeld muziek aanzetten. Aangezien de loungebar elk weekend bomvol zit en

ook doordeweeks enorm goed wordt gezocht, lijkt er zich een structureel probleem aan te doen.

De VLP vindt dat het plein voor de kerk niet bedoeld is als parkeerplaats voor het naastgelegen café en dat de

klanten van dit café zich ervan bewust van moeten zijn dat de Kade een uitgaansgebied is, maar er grenzen zijn

aan (geluids-)overlast.

Daarover heeft de fractie van de VLP de navolgende vragen;

ls het College op de hoogte dat verkeer vanaf de Schuiven nog altijd rechtdoor gaat, dus tegen het

verkeer in, en wat gaat ze hieraan doen om dit te verhelpen?

ls het een optie de straatweer open te stellen in twee richtingen? Waarom wel of waarom niet?

ls het College ervan op de hoogte dat op het plein voor de Paterskerk met enige regelmaat in de

avonduren auto's staan geparkeerd van bezoekers van de naastgelegene loungebar? En zo ja, gaat u

hier iets aan doen?

Zijner met de betrokken horecaondernemer al afsprakengemaakt over eventuele overlast van

zijn/haar klanten en zo ja, wat zijn deze afspraken en zo niet, bent u bereid om hier afspraken over te
maken?
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Namens de fractie van de VLP

Arwen van Gestel en Wilbert Brouwers



Wij beantwoorden uw vragen als volgt:

1) Ja, wij weten dat dit nog regetmatig gebeurt. Wij denken op dit moment nog na over een

passende fysieke matregel.

2l Nee, dit is niet mogetijk omdat twee-richtingen verkeer (weer) teidt tot sluipverkeer op de

Kade en dit past bij het ruimtetijke wensbeetd en het beoogde verbtijfsktimaat.
3) Nee, dit is bij ons onbekend.
4) Nee, er zijn geen afspraken gemaakt en vooratsnog zien wij daartoe geen aanteiding.

Hoogachtend,
Namens het college van burgemeester en wethouders,

Toine Theunis,
Wethouder voor Stadsoevers


